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Razgovor s
predsjednicom
Odbora za pripremu
stote godišnjice
Opusa Dei

Fernanda Lopes (Brasilia, 1986.)
predsjednica je početnog
Odbora uspostavljenog za stotu
obljetnicu Djela. Članica je
Središnjeg savjetodavnog
odbora u Rimu od rujna 2020.

19.06.2021.

Što sve uključuje rad ovog odbora?



Ovaj je tim početni odbor. Čini ga
mala skupina od sedam ljudi - tri
muškarca i četiri žene, različite dobi,
zemlje i porijekla - koji rade i borave
u Rimu. Trenutno tek počinjemo
poduzimati prve korake, u skladu s
crtama koje su naznačene u
nedavnom pismu Prelata.

Koje su radnje ili aktivnosti već
započete?

Prelat je sa svojim vijećima
(Središnjim savjetodavnim i
Generalnim vijećem) definirao svrhu
stogodišnjice, opisanu u svom Pismu.
Na ovom je odboru da se započne s
pripremama za njegovu primjenu u
praksi. Sljedećih nekoliko godina
uključivat će slušanje, razmišljanje i
učenje. Cilj je da sudjeluje što više
ljudi.

Prelat se u svom pismu poziva na
ključnu ulogu onih koji su
najmlađi. Jeste li to već razmatrali
u odboru?



Odbor želi potaknuti vrlo aktivno
sudjelovanje mladih. To je također
izazov jer oni koji smo došli u Djelo u
trećem tisućljeću znamo da smo
protagonisti ovog povijesnog
trenutka.

Kako će se ažurirati podaci o
pripremama?

Kao što sam rekla, zasad ćemo se
usredotočiti na slušanje, a ne toliko
na organiziranje aktivnosti. Ali kada
god budu neke važne vijesti, one će
biti objavljene na ovoj web stranici.
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